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Keskin, H (Hatice)

Van: Raadsgriffie
Onderwerp: FW: verwaarlozing en vermindering van bomen.

Van: Merx, MPPM (Marc) <m.merx@dordrecht.nl>  
Verzonden: donderdag 7 maart 2024 17:04 
Aan:  
CC: Raadsgriffie <Raadsgriffie@dordrecht.nl> 
Onderwerp: RE: verwaarlozing en vermindering van bomen. 
 
Beste mevrouw , 
 
Dank u wel voor uw mail. U schrijft dat u zich zorgen maakt over de bomen in Dordrecht. Ik begrijp die zorg. Bomen 
zijn, zoals u schrijft, belangrijk voor klimaatadaptatie, biodiversiteit en luchtkwaliteit. Ik kan een technisch verhaal 
vertellen waarom er weinig geld beschikbaar is voor bomen, maar helaas zal dat uw teleurstelling niet wegnemen. 
Toch doe ik een poging, in de hoop dat u begrijpt dat ook uw individuele mening mij aan het hart gaat. 
 
De raad is verantwoordelijk voor het budget. Het jaarlijks bomenbudget is op dit moment € 850.000, -. Om de 
bomen die er nu staan te kunnen behouden, is er jaarlijks minimaal € 1,5 miljoen nodig. 
Binnen het politiek akkoord is door het huidige college voorgesteld om dit geld tot en met 2025 beschikbaar te 
maken. Dit betekent bijna een verdubbeling van het normaal beschikbare budget.  
 
Mijn hoop is dat hierdoor in ieder geval deze collegeperiode de bomen goed onderhouden kunnen worden. We 
hebben de raad dan ook gevraagd om dit geld tot en met 2025 ook daadwerkelijk in te zetten om de bomen op 
niveau te kunnen houden. 
  
Na 2026 zal het beeld somberder worden. De raad kan ervoor kiezen om het bomenbudget structureel te verhogen. 
De raad zal deze afweging moeten maken in het licht van de bezuinigingen die eraan komen.  
  
Wat ik u zou aanraden om te doen is de raad te laten weten dat u zich zorgen maakt. Dat heeft u al gedaan door uw 
mail te richten aan de griffie. 
Ik hoop dat deze mail iets meer helderheid heeft geboden over de afweging die de raad te maken heeft.   
  
Nogmaals, ik snap uw zorg en teleurstelling, en wil u wederom bedanken voor uw mail. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
mr. M.P.P.M. (Marc) Merx 
Wethouder 
 

 
 
Gemeente Dordrecht 
Spuiboulevard 300 
3311 GR DORDRECHT 
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 Postbus 8, 3300 AA DORDRECHT 
 14078 
 
 m.merx@dordrecht.nl
 06 43469585 
 
 

Van:  
Verzonden: dinsdag 5 maart 2024 09:49 
Aan: Raadsgriffie <Raadsgriffie@dordrecht.nl>; info@oponseiland.nl 
Onderwerp: verwaarlozing en vermindering van bomen. 
 
beste gemeente, 
 
In deze tijd van ecologische nood op vele fronten vind ik het van zeer korte termijn denken getuigen door te 
bezuinigen op onderhoud, verzorging en aanplanten van bomen. Mijn individuele mening zal u waarschijnlijk niet 
raken en u zult er waarschijnlijk niets aan doen.  
 
Naar vele onderzoeken is bekend dat bomen en groen bijdragen aan het afkoelen en schoonmaken van onze 
leefomgeving en waterhuishouding. Het lijkt veel geld te besparen, maar de gevolgen van deze beslissing zijn veel 
duurder. De stad Dordrecht met zijn stenige binnenstad maar ook de andere wijken gaan nog meer last krijgen van 
oververhitting. Mensen gaan zich minder goed voelen in deze warme perioden, meer artsen bezoeken, sterfte onder 
kwetsbare mensen. Minder goede waterhuishouding om over de vogelpopulatie maar niet te spreken.  
 
Het verbijstert me hoe kortzichtig een gemeente kan zijn, en hoe ver af van burgers die in hun stad wonen.  
 
Vandaar deze mail aan u.  
Mijn vertrouwen in politieke beslissingen is weer flink gedaald.  
Is er nog wat aan te doen?  
 
met vriendelijke groet, 
 


